

ROMAIN JEROME



Titanic-DNA Tourbillon Steampunk A la Grande

The dial-free Tourbillon Steampunk houses an exclusive, personalised RJ 2 movement and echoes the "A la Grande" design and its impressive dimensions. A bi-directional, off-centre anchor-shaped rotor, bolts, six-sided screws, the over-sized twelve as a Roman numeral, claws, rust, springs and rivets are brought together in this highly unusual creation, an extraordinary blend of noble charm and anarchy. The oxidised bezel, secured and fashioned with 80 hand-applied rivets, provides a most unconventional setting for the tourbillon cage and transversal cross, symbolised by four bolts. Limited edition of 9 watches.

Movement	Self-winding with off-centre bi-directional rotor, exclusive tourbillon RJ 2 calibre by Concepto, 21,600 vib/h, 27 jewels, 72-hour power reserve
Functions	Hours and minutes
Case	Steel and titanium, 50 mm Riveted "A la Grande" stabilised oxidised steel bezel Polished steel claws Water-resistant to 50 m
Dial	Tourbillon at 6 o'clock Steel Superluminova hands, inspired by the Titanic's anchor
Bracelet/Strap	Full-skin crocodile leather or black rubber with polished steel folding clasp
Other versions	18K pink gold or black steel case

ROMAIN JEROME



Titanic-DNA Tourbillon Steampunk A la Grande
 Dénué de cadran, le Tourbillon Steampunk arbore un mouvement personnalisé RJ 2 exclusif et reprend le design « A la Grande » et ses dimensions généreuses. Verrous, masse bidirectionnelle décentrée en forme d'ancre, vis 6 pans, le douze en chiffres romains surdimensionné, griffes, rouille, ressorts et rivets se côtoient dans cette création hors normes, entre noblesse et anarchie. La lunette oxydée entièrement rivetée et façonnée à l'aide de 80 rivets appliqués à la main offre un écrin en parfaite rupture des codes traditionnels à la cage du tourbillon et à la croix transversale symbolisée par quatre verrous. Edition limitée à 9 pièces.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique avec masse oscillante bidirectionnelle décentrée, calibre exclusif tourbillon RJ 2 by Concepto, 21'600 Alt/h, 27 rubis, réserve de marche de 72 heures
Fonctions	Heure et minute
Boîtier	Acier et titane, 50 mm Lunette en acier oxydé stabilisé « A la Grande » rivetée Griffes en acier poli Étanche à 50 mètres
Cadran	Tourbillon à 6h Aiguilles en acier avec Superluminova, inspirées de l'ancre du Titanic
Bracelet	Cuir crocodile pleine peau ou caoutchouc noir avec boucle déployante en acier poli
Autres versions	Boîte or rose (18K) ou acier noir